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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
Verkställande Utskottet 

  
 

 
PROTOKOLL NR. 7, 2002- 2003 

 
 
 
Tid: 2002-12-18  
Plats: Telefonmöte 
Deltagare: GRO Alf Bakken, VGRO Finn L Bangsgaard, PCC Bengt 

Kristiansson, Ekonomicontroller Anette Eiserman-Wikström samt 
RS Ulf Järnstad. 
Adjungerad vid § 96  PDG Hans-Åke Lindelöw 

  
 
§ 91 Mötets öppnande  
  
 GRO Alf Bakken hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat 
 
§ 92 Val av sekreterare 
   
 VGRO Finn L Bangsgaard valdes till sekreterare för mötet. 
 
§ 93 Fastställande av föredragningslista 
 

1. Protokollsgenomgång 
2. Redaktör / Informatörstjänsten 
3. Medlemregistret 
4. Övriga frågor 
5. Nästa möte 

 
§ 94 Protokollsgenomgång 
 

Genomgicks verksamhetsårets GR och VU protokoll varvid framkom att 
följande ärende är under arbete: 
 
• Handboken 

Pågående arbeten: 
1. Revidering av textdelen  – PCC Bangt Kristiansson. 
2. Revidering av stadga  – Stadgesekreterare Rolf Grune. 
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3. Handbokens utformning – utsedd arbetsgrupp. 

 
• Medlemsregistret 

Möjligheten att automatiskt radera medlemmar som lämnat Lions – 
RS Ulf Järnstad bereder ärendet. 
 
Register över deltagare i Lions ungdomsläger. Frågan har varit 
föremål för utredning. Det har då framkommit att behov av sådant 
register inte längre föreligger. 
Beslut: 
VU rapporterar till GR att behov av sådant register inte längre 
föreligger och att ärendet därmed är avslutat. 

 
• YE-seminarium vid NSR i Borås 

Ekonomicontroller Anette Eiserman-Wikström redogjorde för 
handläggningen av ärendet. 
VU uttalar: 
MD har inte budgeterat för sådana kostnader. Distriktfunktionärers 
deltagande vid NSR måste ses som en ren distriktsangelägenhet. 

 
• Översyn delegationsordningen 

RS Ulf Järnstad rapporterar att arbete pågår i stadgekommittén. 
 

• MD´s kommittéorganisation 
PCC Bangt Kristiansson och VGRO Finn L Bangsgaard arbetar med 
frågan. 

 
• Redovisning insamlade medel 

PRD Tore Varenius har tagit fram en mall och en del klubbar har 
skickat redovisning till kontoret. 
Beslut: 
Uppdrogs åt RS Ulf Järnstad att kontakta PRD Tore Varenius för att 
dels återaktualisera frågan i avsikt att få in uppgifter från alla klubbar 
och dels diskutera sammanställningen av uppgifterna. 

 
• ”Vision for All” 

IRD Bruno Pettersson har rapporterat att ett möte mellan honom, 
som representant för MD 101 och ”Vision for All” varit utsatt till 2002-
11-19. 
Beslut: 
Uppdrogs åt RS Ulf Järnstad att kontakta IRD Bruno Pettersson för 
att efterhöra resultatet av detta möte. 

 
• Penningplaceringskommitté 

Ärendet är återremitterat till VU. 
 
 
 
Justeras:    _______/______/___ 
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• Mönsterskydd 
RS Ulf Järnstad arbetar med frågan. 

 
• Redaktör / Informatör 

Se redovisning under § 95. 
 

• Skuldreglering 
Ekonomicontroller Anette Eiserman-Wikström rapporterade att 
arbetet fortgår. 

 
• Kontoret 

RS Ulf Järnstad rapporterade att: 
1. Möjligheten av övergång från ADSL-uppkoppling till s.k. fast lina 

undersöks. 
2. Oak Brook har vid telefonkontakt meddelat att avsikten är att M-

rapporteringen  fr.o.m. 2003-07-01 skall ske via data. Oak Brook 
har begärt och fått beskrivning på vårt medlemsregister. Kontakt 
har upprättats mellan Oak Brook och WatzIT. 

 
• RS deltagande vid Convention i Denver 2003 

RS Ulf Järnstad kommer så snart det är möjligt att ta fram ett 
kostnadsunderlag för sådan resa. 

 
• Stadga 

Stadgesekreterare Rolf Grune arbetar med ett förslag som skall 
läggas fram till GR vid mötet i februari 2003. 

 
• Merl projektet 

GR 2001-2002 har fattat beslut att projektet skall tilldelas en budget 
om 25.000 kronor. 
Ärendet skall behandlas vid nästkommande VU möte. 

 
• Internationelle Presidentens utmärkelser 

Ärendet skall behandlas vid nästkommande VU möte. 
 

• Barnprojekt i Thailand 
Ärendet skall behandlas vid nästkommande VU möte. 

 
§ 95 Redaktör / Informatör 
 
 RS Ulf Järnstad rapporterade att: 

1. Kallelse till intervju skickats ut till 10 av de sökande. 
2. En kallad har meddelat att hon fått annat arbete. 
3. Två kallade har inte svarat, påminnelse har gått ut via mail. 

VU uttalar att om svar ej erhållit senast fredag 2002-12-20 skall 
uteblivit svar bedömas som att sökande inte längre kvarstår. 

 
 
 
 
Justeras:    ________/______/___ 
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§ 96 Medlemsregistret 
 
 Vid handläggning av ärendet adjungerades PDG Hans-Åke Lindelöw. 
 PDG Hans-Åke Lindelöw rapporterade från samtalen med WatzIT: 
 

• MD-101´s äganderätt till medlemsregistret är helt klarlagd. 
 

• WatzIT framhåller emellertid att man, om MD 101 säljer nyttjande- 
rätten till registret vidare till annat MD, vill ha provision på 
försäljningspriset. 

Beslut: 
PDG Hans-Åke Lindelöw och RS Ulf Järnstad skall utarbeta ett 
avtalsunderlag som reglerar dels äganderätten till medlemsregistret och 
dels provisionen till WatzIT vid en eventuell försäljning av nyttjanderätten 
till medlemsregistret. 

 
§ 97 Reglering av skuldförhållande 
 

PDG Hans-Åke Lindelöw rapporterade att det nu endast finns en 
oreglerad skuld och att arbete pågår med detta. 
 
PDG Hans-Åke Lindelöw efterfrågade regleringsunderlag för ett av 
skuldförhållandena.  Ekonomicontroller Anette Eiserman-Wikström sa, 
med hänvisning till VU protokoll nr 6 § 78, att hon skall skriva en 
bokföringsorder för detta ärende. 

  
PDG Hans-Åke Lindelöw påtalade att bokslutsmaterialet i år, i enlighet 
med nya redovisningsbestämmelser, blir ganska omfattande. 
Diskuterades hur utskick till medlemmarna skall ske. 
Beslut: 
Uppdrogs åt PCC Bengt Kristiansson att kontakta redaktör Ingemar 
Andersson för att i samarbete med honom undersöka möjligheten av ett 
utskick via Riksmötestrycket. 
 

§ 98 Kommande VU möte 
 
 Kommande VU möten  

1. 2003-01-12 kl. 19.00 på telefon.  
2. 2003-01-31 – 02-01 i Stockholm. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Justeras:    ________/______/___ 
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§ 99 Avslutning 
 
 VU tackade GRO Alf Bakken för ett väl genomfört möte. 

GRO Alf Bakken önskade mötesdeltagarna och deras familjer: 
En Riktigt God Jul och Ett Gott Nytt År. 
Mötesdeltagarna tillönskade GRO Alf Bakken med familj detsamma. 
GRO Alf Bakken tackade för visat intresse och förklarade mötet för 
avslutat kl. 20.50 

 
Örby den 21 december 2002. 
 
 
___________________________  
Vid protokollet Finn L Bangsgaard 
    
 
_____________________/______________________/_____________________ 
Justeras: Alf Bakken Bengt Kristiansson             Anette Eiserman-Wikström 


